

No. 8843. TREATY ON THE PRINCIPLES GOVERNING THE ACTIVITIES OF STATES IN THE EXPLORATION AND USE OF OUTER SPACE, INCLUDING THE MOON AND OTHER CELESTIAL BODIES. OPENED FOR SIGNATURE AT MOSCOW, LONDON AND WASHINGTON ON 27 JANUARY 1967<sup>1</sup>

Nº 8843. TRAITÉ SUR LES PRINCIPES RÉGISSANT LES ACTIVITÉS DES ÉTATS EN MATIÈRE D'EXPLORATION ET D'UTILISATION DE L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHERIQUE, Y COMPRIS LA LUNE ET LES AUTRES CORPS CÉLESTES. OUVERT À LA SIGNATURE À MOSCOU, LONDRES ET WASHINGTON LE 27 JANVIER 1967<sup>1</sup>

### RATIFICATIONS

*Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

3 February 1969

SAN MARINO

5 March 1969

BRAZIL

With the following declaration:

“ The Brazilian Government interpret Article 10 of the Treaty as clearly indicating that the granting of tracking facilities by the parties to the Treaty will depend on an agreement among the interested States. ”

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 9 September 1969.*

### RATIFICATIONS

*Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord les:*

3 février 1969

SAINT-MARIN

5 mars 1969

BRÉSIL

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement brésilien interprète l'article 10 du Traité comme indiquant clairement que l'octroi d'installations de poursuite par les Parties au Traité dépendra d'un accord conclu entre les États intéressés.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 9 septembre 1969.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 610, p. 205, and annex A in volumes 639, 649 and 679.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 610, p. 205, et annexe A des volumes 639, 649 et 679.